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Interpelacia

w nawiqzaniu do pariskiej wypowiedzi w trakcie sesji Rady Miasta, kt6ra miala miejsce
22 czerwca 2016 r., zwracam siq z projbq o przedstawienie szczeg6rowych informacji dotyczqcych,
braku moiliwoici prawnych zrealizowania przebudowy stadionu przylesie.

Pragnq zwr6cii uwagq, ie proponowane wcze6niej przeze mnie rozwiqzanie zakladalo budowq
infrastruktury sportowej na terenie umownie nazywanym: ,,stadionem przylesie,,, a przez wiele lat
wykorzystywanym wlasnie do cel6w rekreacyjnych. pomimo postqpuiEcej dekapitalizacji tego terenu,
mieszkaicy naszego miasta nadal bardzo chqtnie z niego korzystaia. Dlatego w{a6nie na samorzqdzie
spoczywa odpowiedzialno5i by w spos6b naleiyty zadbai o jego infrastrukture.
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